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Onderwerp

Beantwoording Statenvragen 4231 SGP - Additionaliteitstoets Stikstof Schiphol

Advies

1. Vast te stellen de beantwoording van de Statenvragen 4231 van de SGP met het onderwerp

Additionaliteitstoets Stikstof Schiphol

2. Vast te stellen de publiekssamenvatting bij de beantwoording van de Statenvragen 4231 van

de SGP met het onderwerp Additionaliteitstoets Stikstof Schiphol

Besluit GS

Vastgesteld met een machtiging voor de portefeuillehouder om in het antwoord op vraag 2: 
- De zin over de vergunningverlening aan te passen naar dat er altijd wordt gekeken naar de

impact van jurisprudentie op de vergunningverlening; 
- Te spreken van ‘relevante’ elementen..

Bijlagen

1. Beantwoording Statenvragen 4231 SGP - Additionaliteitstoets Stikstof Schiphol

 



2/2

1 Toelichting voor het College

Door Statenlid C.N. de Jager (SGP) zijn vragen gesteld na aanleiding van het verlenen van een

natuurvergunning door het Rijk aan Schiphol en de daarbij behorende onderbouwing voor

additionaliteit. Bij de beantwoording wordt ingegaan op additionaliteit in relatie tot de

natuurvergunning van Schiphol. Ook wordt uitgelegd waarom de technische vragen eerst kort werde

afgedaan. 

Financieel en fiscaal kader

Totaalbedrag excl. BTW  : € 0,00

Programma : Ambitie 5 - Versterken natuur in Zuid-Holland

Financiële risico’s : Er zijn geen financiële risico’s.

Juridisch kader

N.v.t.

2 Voorafgaande besluitvorming

Er zijn eerder technische vragen gesteld over het zelfde onderwerp door Statenlid de Jager. In de

beantwoording daarop werden de vraag kort beantwoord en werd voornamelijk benadrukt dat het

Rijk bevoegd gezag is voor de vergunning van Schiphol. Statenlid de Jager gaf aan dat deze

beantwoording onvoldoende was. Hij heeft daarom deze statenvragen gesteld. 

3 Proces

N.v.t.

4 Participatie en rolneming

N.v.t.

5 Communicatiestrategie

Er is contact gezocht met Statenlid de Jager om eventuele vervolgvragen af te vangen met een

mondeling ambtelijk gesprek.


